

مأدبة غداء الوكالة الدولية للطاقة الذرية لرؤساء البرلمانات ورؤساء الوفود

08 أيلول/سبتمبر 2021

مطعم VIP، مركز فيينا الدولي (VIC)

بمناسبة المؤتمر العالمي الخامس لرؤساء البرلمانات، ستستضيف الوكالة الدولية للطاقة الذرية، التي يقع مقرها في فيينا، مأدبة غداء خاصة لرؤساء البرلمانات ورؤساء الوفود في 08 أيلول/سبتمبر 2021، من الساعة 13:00 حتى الساعة 14:30. سيتوفر ممر مباشر بين مركز النمسا (مكان عقد المؤتمر)، ومركز فيينا الدولي إلى جميع الضيوف.

وسيلقي المدير العام للوكالة الدولية للطاقة الذرية، رافائيل ماريانو غروسبي، كلمة افتتاحية، مقدماً مجالات العمل الرئيسية للوكالة باعتبارها المركز العالمي للتعاون في المجال النووي. ستشمل الملاحظات جوانب عمل الوكالة الدولية للطاقة الذرية التي تتمتع بأهمية خاصة للمؤتمر، بما فيها التعافي ما بعد الجائحة، وتحقيق أهداف التنمية المستدامة، وتغير المناخ، والمساواة الجندرية. كما سيتطرق المدير العام إلى أهمية الانضمام العالمي إلى المعاهدات متعددة الأطراف المرتبطة بالسلامة، والأمن النوويين، وعدم الانتشار النووي، والمسؤولية المدنية عن الأضرار النووية، والدور الخاص للبرلمانات في ضمان التصديق عليها.

وبعد الكلمة الافتتاحية، سيكون المدير العام حاضراً للرد على الأسئلة حول المسائل المرتبطة بعمل الوكالة الدولية للطاقة الذرية. سيحضر موظفو الاتحاد البرلماني الدولي إلى كل طاولة للمساعدة في حال تدعو الحاجة إلى الترجمة الفورية.

وفي حال رئيس برلمانكم/رئيس وفدكم مهتم في المشاركة في مأدبة الغداء، ولن تذكروا ذلك إلى الأمانة العامة للاتحاد البرلماني الدولي، يرجى التبليغ عن الأمر إلى المكتب التنفيذي للاتحاد البرلماني الدولي على البريد الإلكتروني executive@ipu.org.

وتنتقل إلى الترحيب بكم في مأدبة غداء الوكالة الدولية للطاقة الذرية في فيينا!

IAEA Luncheon for Speakers & Heads of Delegations

8 September 2021

VIP Restaurant, Vienna International Centre (VIC)

On the occasion of the 5th World Conference of Speakers of Parliament, the International Atomic Energy Agency (IAEA), headquartered in Vienna, will be hosting an exclusive luncheon for Speakers & Heads of Delegations on 8 September 2021, at 13:00-14:30. A direct passage between the Austria Centre (the Conference's venue) and the Vienna International Centre will be provided to all invited guests.

The Director General of the IAEA, Mr Rafael Mariano Grossi, will deliver the opening statement, presenting the Agency's main areas of work as the global centre for cooperation in the nuclear field. The remarks will cover aspects of the IAEA's work that are particularly relevant to the Conference, including the post-pandemic recovery, the achievement of the Sustainable Development Goals, climate change, and gender equality. The Director General will also touch upon the importance of universal adherence to multilateral treaties relating to nuclear safety, security, non-proliferation, and civil liability for nuclear damage, and the special role of Parliaments in ensuring their ratification.

After the opening statement, the Director General will be available to answer questions on topics relevant to the work of the IAEA. IPU staff will attend to each table to help in case interpretation is required.

Should your Speaker/Head of Delegation be interested in attending the luncheon, and you have not indicated this interest already to the IPU Secretariat, please communicate this to the IPU Executive Office at executive@ipu.org

We look forward to welcoming you at the IAEA's luncheon in Vienna!

E